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''Па одакле више излазе?!'' Ово питање посљедњих дана могао је себи поставити сваки
Борчевац кад је пратио разне портале, форуме
, 
новине. Разни душебрижници који се, по правилу, почну јављати и да излазе из својих
мишјих рупа чим нешто крене по злу и наравно сви они ''желе добро Борцу''. 
Лош старт полусезоне, криза игре и резултата, и гле чуда, одједном ти исти кукају по
новинама и користе сваку кризу како би изнијели "своје мишљење" и лијечили
комплексе...

  

      

  

Размишљам као да нам Бог намјерно шаље ове кризе и падове, па да нам укаже на то да
колико непријатеља имамо око себе, у свом граду, све ''пријатеље клуба'' који Борац
виде као ''златну коку''! Упоређујући ове ''наше'' и федералне противнике, ма Сарајлије
су, изгледа, за ове овдје ''мала маца''! За њих макар знамо да су против нас, а
''пријатељи'' клуба тек по потреби скидају маске, а кад их скину онда крећу ниски
ударци...

  

По њима, ''ваљало'' је вријеме кад је Град давао огромне паре у Борац, а Борац,
наравно, те паре никад није ни видио... ''ваљало'' је кад су нам клуб водили разноразни
мешетари који су нам оставили дугове за које ни не знамо колики су... ''ваљало'' је кад су
нам у Борцу играли разноразни Декети, Ивићи, Бећаревићи, Ђукановићи које се чека да
заврше игру на слот апарату, па да се тек онда крене на гостујућу утакмицу!
Је ли тад у клубу све било онако како треба??? Гдје смо били тада и шта смо освајали,
када нам је једини трофеј био пехар намијењен побједнику Купа Града, мада се знало
дешавати да и ту "оманемо"...
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Даље, "ваља" руководећа особа која, када Борац на Грбавици игра за титулу првака, на
питање ''Хоћете ли ићи у Сарајево?'' одговара ''Ма хоћу к..ац!'' Је ли вам ваљао
предсједник клуба који отворено каже да не жели да види београдски Партизан као
Борчевог ривала у квалификацијама за Лигу шампиона, пошто "навија за тај клуб"?! Је ли
ваљао Дамир Шпица као директор, који је направио милионски дуг према још једном
"пријатељу клуба" који је, од новца што је добио, прво купио Борчеву тренерку и сјео у
VIP ложу?! Је ли ваљао Звездан Цветковић, који је гурао своје Бразилце у први тим
Борца и свог пулена, маторог штопера, а тјерао играче из шампионске генерације?!

  

У посљедње двије године освојен је Куп, па првенство, играла се Европа, реконструисан
је Градски стадион... и то је некима трн у оку! Смета им што њихови ''гиганти'' попут
Модриче, Лакташа и осталих не газе Борац... смета им што на Градском стадиону нису
''стамбено-пословни објекти'', смета им што наш Великан није задесила судбина попут
зрењанинског Пролетера! И да знате, душмани, неће никад, док је искрених Борчеваца и
вјерних Лешинара!

  

Зато, у суботу против Широкобријежана сви на трибинама Градског стадион МОРАМО
да будемо уз нашег Великана! Примао је Борац ударце, доживљавао нокауте, прима их и
ових дана од разноразних квази-новинара жељних ексклузиве, пријатеља клуба који нос
е тај епитет
док се посљедња марка не потроши, фудбалских радника којима је животни идеал
поновно испадање из лиге и пљување по навијачима... СВИМА ЊИМА У ИНАТ МИ 
ЋЕМО БИТИ У ВЛАДИКЕ ПЛАТОНА 6 У СУБОТУ!!!

  

(аутор: црвено_плави_тим)
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